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Zápisnica z 13. riadneho zasadnutia OZ Malé Uherce 

konaného dňa 16.9.2024 o 17,00 hod. 

v zasadačke Obecného úradu v Malých Uherciach 

 

Prítomní: 

Starosta obce – Jozef Balážka 
 
Poslanci OZ – Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
                         Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová 
 
 Neprítomní / ospravedlnení: Peter Bučko  
 
Ďalší prítomní: 
Hlavná kontrolórka obce – PhDr. Žaneta Bartková 
Ekonómka obce, zapisovateľka – Martina Vanková 
Verejnosť podľa prezenčnej listiny  
 
 

Návrh programu 13. riadneho zastupiteľstva OZ v Malých Uherciach 
 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa  

3. Návrh na overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu  

4. Schválenie programu 13. OZ 

5. Informácia starostu o činnosti od posledného OZ  

6. Kontrola uznesení 

7. Schválenie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej 
školy Malé Uherce za šk. rok 2023/2024 

8. Správa o výsledku kontroly plnenia povinností v súlade so zák. č. 54/2019 z. Z.  
O ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov 

9. Návrh na súhlas so zriadením vecného bremena, „IBV Malé Uherce“ v zastúpení Michal 
Pecho, Makarenkova 147/4, 958 01 Partizánske (umiestnenie NN vedenia) 

10. Návrh na udelenie súhlasu so zabezpečením povinného spolufinancovania v rámci 
projektu „Ihrisko pre každé dieťa“  

11. Rôzne 

12. Interpelácia poslancov a Diskusia  

13. Záver 
 
 

K bodu 1. Otvorenie 
Jozef Balážka,  starosta obce 

− otvoril 13. riadne zasadnutie OZ Malé Uherce, privítal všetkých prítomných 

− 13. riadne zasadnutie bolo zvolané v zmysle § 13, zákona SNR č. 369/1990 Z. z.  
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

− konštatoval, že  sú  prítomní 6 poslanci a  OZ Malé Uherce je uznášania schopné, poslanec 
Peter Bučko sa ospravedlnil, je PN 
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K bodu 2. Určenie zapisovateľa 
Jozef Balážka, starosta obce   

− za zapisovateľku určil pracovníčku obecného úradu Martinu Vankovú 
 

K bodu 3. Návrh na overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu 
Jozef Balážka, starosta obce   
        -      za overovateľov zápisnice navrhol poslancov Mgr. Pavla Handloviča MBA, MPH a Mareka  
               Šuňovského 

− dal o tomto návrhu hlasovať 
 

hlasovanie:  
za: 6  (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
            Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 123/13/24) 
 

         -    konštatuje, že poslanci Mgr. Pavol Handlovič MBA, MPH  a Marek Šuňovský boli zvolení za  
              overovateľov zápisnice  

− do návrhovej komisie navrhol poslanca Petra Pivarčiho a dal o návrhu hlasovať 
 

hlasovanie:  
za: 6  (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
            Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 123/13/24) 
 

− konštatuje, že poslanec Peter Pivarči bol zvolený do návrhovej komisie  
 

K bodu 4. Schválenie programu 13. OZ 
Jozef Balážka, starosta obce   

− predložil poslancom návrh programu rokovania v znení ako bolo uvedené v pozvánke 
a v úvode tejto zápisnice 

− o predloženom návrhu dal hlasovať 
hlasovanie:  
za:  6 (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
            Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 124/13/24)  

− konštatuje, že program 13. zasadnutia OZ Malé Uherce bol schválený  
 

K bodu 5. Informácia starostu o činnosti od posledného OZ   
Jozef Balážka, starosta obce   
- V zmysle žiadosti a podľa dohovoru so spol. SKYLAN o realizácií optického internetu v obci,  

  by v  septembri chceli začať prípravné práce na uložení zemného vedenia optického kábla.  

  Ukončenie predpokladajú do konca roka 2024. Zo strany obce bude potrebný súhlas s jeho  

  uložením na obecných pozemkoch v rámci územného konania. 

 
- Na začiatku júla bolo zrealizované v zmysle dohovoru a usmernenia pracovníkmi Povodia  
   Váhu, prečistenie časti koryta potoka v časti  obce Rázdolie, aby nedošlo k jeho vybreženiu  
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   pri prietoku pod komunikáciou 
 
- V rovnakom období bol upravený aj výfrez na ploche pri cintoríne a na ihrisku 
 
- V dňoch od 15. do 19.7. bola vykonaná víťazom verejného obstarávania, firmou Veríme  
   v zábavu inštalácia workoutového ihriska. Workout bol daný do užívania občanom v rámci  
   osláv obce.   
 
- Na základe dohovoru s vedením farnosti Šípok bola zaslaná žiadosť o získanie časti  
   pozemku pod parkoviskom pri cintoríne. Podľa predbežného vyjadrenia direktora  Petra  
   Naňa, je predpoklad, že nám cirkev časť pozemku odpredá, no ešte nevedia cenu.  
   V súčasnosti sa spracováva geodetom geometrický plán. Výmera pozemku by mala byť  
   367m2. 
 
- 17.7. zaslal na technický sekretariát TSK záujem o predloženie projektového zámeru                                      

   v rámci výzvy vyhlásenej Ministerstvom životného prostredia - Podpora nákupu        

  kompostérov na predchádzanie vzniku odpadov. Vzhľadom k obmedzenej výške finančných  

  prostriedkov pred samotným predložením projektového zámeru bude zo strany  

  Technického sekretariátu vykonané predbežné posúdenie. Následne budú oslovení tí, ktorí  

  budú napĺňať podmienky výzvy na predloženie projektového zámeru.  

 
- 28.8. bola podaná Žiadosť o NFP  na Environmentálny fond v rámci výzvy „Rozvoj  
  odpadového a obehového hospodárstva“  - oblasť C1 „Nákup traktora a príslušenstva  
  k traktoru“ vo výške dotácie 150 000 €  a spolufinancovaní oprávnených nákladov vo výške  
  1% 
 
- Nádoby na zber skla boli presunuté od oplotenia MŠ na parkovisko pri cintoríne. Dôvodom  
  bol podnet obyvateľov bývajúcich v blízkosti pôvodného stojiska na nadmerný hluk, často  
  krát v skorých ranných a neskorých večerných hodinách.  
 
- Podľa informácií od projektantky Ing. Kohútovej o možnosti osadenia TDZ Zákaz vjazdu  
  nákladných motorových vozidiel na časť ulice Rázdolie pri cintoríne, po konzultácií  
  s dopravným inšpektorátom toto nie je možné realizovať. Dôvodom je, že zákaz vjazdu  
  v danom úseku by donútil nákladné vozidlá, ktoré by prišli z hornej strany, vyhnúť sa úseku  
  objazdom okolo MŠ v obytnej zóne. 
 
- 9.8.2024 bol pri nehode poškodený betónový stĺp verejného osvetlenia pri predajni Ladický.  

  Škoda je nahlásená poisťovni a bude riešená z povinného zmluvného poistenia vlastníka  

  vozidla. Inštalácia nového stĺpu s osvetlením by mala byť realizovaná do konca mesiaca.  

 

- Minulý týždeň sa začalo s inštaláciou prvkov Detského ihriska v MŠ. Práce boli prerušené  

  pre nepriaznivé počasie. Ukončenie prác je predpokladané do konca mesiaca. Následne by  

  sa malo urobiť oplotenie od areálu MŠ. Momentálne sa čaká na cenové ponuky na dodávku  

  oplotenia, práce budú realizovať pracovníci obecného úradu. 

 

- Konvexné zrkadlo na križovatku Dlhá – Pod Skalkou je zakúpené a nainštalované bude  
  v dohľadnej dobe. 
 
- V dňoch 26. až 28.7. boli zrealizované oslavy 750. výročia obce 

 

- 28.8. bola realizovaná spomienková vatra pri príležitosti 80. výročia SNP 
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- Informoval o stave Výziev, v ktorých máme v súčasnosti zaslané žiadosti o NFP:  
1. „Fotovoltické zariadenie, malý zdroj 8 kW MŠ Malé Uherce“.  V rámci výzvy 

Zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov s dôrazom na 

ochranu ovzdušia  (Envirofond) 12 000 €, prebieha hodnotiaci proces na Envirofonde 

2. „Rekonštrukcia toaliet v nebytových priestoroch“ – V rámci výzvy Program rozvoja 
vidieka MAS Stredné Ponitrie Prebieha hodnotiaci proces na PPA 

 
3. „Modernizácia techniky obce“  - V rámci výzvy  P2 Dotácie na individuálne potreby 

obcí (MF SR – lotérie) 15 000 € , neboli sme úspešný 
 

4. Vybudovanie autobusových zastávok – V rámci výzvy  „Podpora rozvoja udržateľnej 
mobility“  (MŽP). Zámer je schválený Radou Partnerstva. Vo všetkých partnerských 
obciach aktuálne prebieha vypracovanie projektových dokumentácií a podkladov 
potrebných na podanie žiadosti. V rámci toho bývajú pravidelné stretnutia so 
starostami partnerských obci. Najbližšie bude v stredu 18.9. Pre obec je alokované  
57 000 €. 

 
- Na zastupovanie za p. učiteľku Vankovú počas pobytu na liečení (3 týždne) je na dohodu  

   prijatá p. Straková. Od 1.12. sa uvoľní pracovné miesto učiteľky. Pani Olšanská odchádza do  

   predčasného dôchodku. 

 

OZ Malé Uherce berie na vedomie informáciu starostu obce o činnosti od posledného zasadnutia OZ.  
hlasovanie:  
za: 6 (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
            Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 125/13/24)  
 

K bodu 6. Kontrola uznesení 
PhDr. Žaneta Bartková, hlavná kontrolórka 

− predložila správu z kontroly uznesení 

− v rámci kontroly sa venuje uzneseniam, ktoré majú odporúčací charakter alebo z ktorých 
vyplýva plnenie úloh  zo 17.6.2024 

− konštatuje, že  Záverečný účet obce za rok 2023 schválený uznesením č. 118/121/24 bol 
zverejnený na webovej stránke obce, uznesenie je splnené 

− v závere tejto správy informovala prítomných poslancov aj o evidovanom nedoplatku na 
nájomnom za stolárstvo 

 
Peter Pivarči, poslanec OZ 

- predložil návrh znenia uznesenia č. 126/13/24:  
„Obecné zastupiteľstvo v Malých Uherciach berie na vedomie kontrolu uznesení 

Jozef Balážka, starosta obce  

− dal  hlasovať 
hlasovanie:  
za: 6  (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
            Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
zdržalo sa: 0 
proti: 0 
(uznesenie č. 126/12/24)    
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− starosta konštatuje, že OZ Malé Uherce berie na vedomie kontrolu uznesení  
 

K bodu 7.  Schválenie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 
Materskej školy Malé Uherce za šk. rok 2023/2024 
Jozef Balážka, starosta obce 

- odovzdal slovo riaditeľke materskej školy Mgr. Petre Lacikovej Hlavnovej, DiS 
 
Mgr. Petra Laciková Hlavnová, DiS , riaditeľka MŠ Malé Uherce 

- predložila Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Malé 
Uherce za školský rok 2023/2024 

- stručne informovala prítomných o činnosti rady školy, o počte detí k 30.6.2023, o počte 
zapísaných a prijatých detí do prvého ročníka, o výsledkoch hodnotenia detí podľa 
poskytnutého stupňa vzdelania 

- podala informácie o dosiahnutých dobrých výsledkoch ale i o nedostatkoch  
- informovala, že výtvarný krúžok v spolupráci so ZUŠ Partizánske v školskom roku 2024/2025 

nebude v priestoroch materskej školy  pokračovať z dôvodu nedostatku učiteľov 
 

Jozef Balážka, starosta obce 
- otvoril diskusiu k tomuto bodu 

 
Peter Pivarči, posl. OZ 

- v minulosti mali Ars Akademy výtvarný krúžok zriadený tu na obecnom úrade, v suteréne, 
v dolnej zasadačke. Občas tam bývali aj iné akcie a bolo potrebné to tam vždy upratať 
a pripraviť. A tiež sa obec s nimi nedohodla na výške nájmu. Obec mala s údržbou priestorov 
zvýšené náklady, museli sme platiť upratovačku a pod. 

 
Ing. Andrea Bencelová, posl. OZ 

- navrhla iniciovať stretnutie so súkromnou základnou umeleckou školou ARS Akademy 
z Veľkých Uheriec a zistiť možnosti zriadenia výtvarného krúžku 

- spýtala sa na rozbité schody do školskej jedálne a na komín, ktoré sa v správe uvádzajú ako 
hrozby, požiadala o bližšie vysvetlenie a tiež sa spýtala na financovanie prania bielizne  

 
Mgr. Petra Laciková Hlavnová, DiS , riaditeľka MŠ Malé Uherce 

- na budove MŠ sú dva komíny, ktoré sú nefunkčné a sú začiernené, vonkajšie schody do 
kuchyne sú popraskané, chodia tadiaľ kuchárky ale aj dodávatelia, hrany sú ostré a môže sa 
niekto na tom poraniť 

- čo sa týka prania, z finančného grantu od fy. Henkel bola zakúpená pračka a sušička. 
Obsluhuje ich p. školníčka, ale u nás perieme len menšie kusy ako sú uteráčiky a veľké 
nadrozmerné posteľné bielizeň sa nosí prať do škôlky na Šípok, kde majú aj mangel.  

 
Ing. Andrea Bencelová, posl. OZ 

- ohľadne komína navrhuje urobiť opatrenia, zavolať bezpečnostného technika, ktorý to posúdi 
a zaujme k tomu stanovisko a poškodené schody navrhuje, aby sa čím skôr dali opraviť 

- spýtala sa, či sa v rámci vypracovanej štúdie o kontrole drevín plánuje aj nejaký výrub 
 
Jozef Balážka, starosta obce 

- oprava schodov sa naplánuje, aj rozpočtovo 
- výrub drevín prebehne podľa odporúčaní vo vypracovanej štúdii 
- požiadal návrhovú komisiu o predloženie znenia návrhu uznesenia k tomuto bodu 
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Peter Pivarči, poslanec OZ 
- predložil návrh znenia uznesenia č. 127/13/24:  

              „Obecné zastupiteľstvo v Malých Uherciach schvaľuje Správu o výsledkoch a podmienkach   

              výchovno – vzdelávacej činnosti Materskej školy Malé Uherce za školský rok 2023/2024.“ 

 

hlasovanie:  
za: 6 (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
           Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 127/13/24)  
 

Jozef Balážka, starosta obce 
-    konštatuje, že OZ Malé Uherce schvaľuje Správu o výsledkoch a podmienkach  výchovno–   

     - vzdelávacej činnosti Materskej školy Malé Uherce za školský rok 2023/2024 

 

K bodu 8. Správa o výsledku kontroly plnenia povinností v súlade so zák. č. 54/2019 z. Z.  
O ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov 

 
PhDr. Žaneta Bartková, hl. kontrolórka 
     -    kontrolou bolo overené dodržiavanie zákona č. 54/2019 Z. z. o ochrane oznamovateľov   
          protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
     -    ku kontrole boli predložené zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich  
          sa kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti, zoznam zamestnancov v pracovnom  
          pomere od novembra 2023 a ich osobné spisy 
     -    kontrolou neboli zistené nedostatky, obec postupuje v súlade s uvedenou legislatívou  
          a schválenými zásadami podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa  
          kriminality  alebo inej protispoločenskej činnosti 
 
Jozef Balážka, starosta obce 
     -   požiadal návrhovú komisiu o predloženie znenia návrhu uznesenia k tomuto bodu 
 
Peter Pivarči, poslanec OZ 

- predložil návrh znenia uznesenia č. 128/13/24:  
              „Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu HK o výsledku kontroly plnenia povinností 

              v súlade so zákonom č. 54/2019 Z. z. o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti a  

              o zmene a doplnení niektorých zákonov.“ 

 
hlasovanie:  
za: 6 (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
           Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 128/13/24)  
 

Jozef Balážka, starosta obce 
-    konštatuje, že OZ Malé Uherce berie na vedomie správu HK o výsledku kontroly plnenia  

     povinností v súlade so zákonom č. 54/2019 Z. z. o ochrane oznamovateľov protispoločenskej  

     činnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
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K bodu 9  Návrh na súhlas so zriadením vecného bremena, „IBV Malé Uherce“ v zastúpení 
Michal Pecho, Makarenkova 147/4, 958 01 Partizánske (umiestnenie NN vedenia) 
 
Jozef Balážka, starosta obce 

-  Dňa 6.9.2024 bola Obecnému úradu doručená pod p. č. 138/2024/1583 Žiadosť o zriadenie     

vecného bremena,  žiadateľa Michal Pecho, Makarenkova 147/4, 958 01 Partizánske. Účel     

   zriadenia vecného bremena je uloženie NN vedenia na parcelách KN-C, č. 649/2, 908/41, 908/77,  

   908/79, 908/80, 908/93, k.ú. Malé Uherce, zapísaného na LV č. 517, vo vlastníctve obce Malé  

   Uherce, v prospech Západoslovenská distribučná a.s. Čulenova 6, Bratislava. Žiadosť je  

   predložená na rokovanie OZ v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Malé  

   Uherce,  čl. 4. pís. g),  a čl. 20. 

-  po prerokovaní s poslancami dal o zriadení vecného bremena hlasovať 

 

 
Peter Pivarči, poslanec OZ 

- predložil návrh znenia uznesenia č. 129/13/24:  
             „Obecné zastupiteľstvo v Malých Uherciach schvaľuje zriadenie vecného bremena na    

             priznanie práva zriadenia a užívania stavby uložením NN vedenia na parcelách KN-C, č. 649/2,  

             908/41, ostatná plocha a 908/77, 908/79, 908/80, 908/93, orná pôda, k.ú. Malé Uherce,  

             zapísaného na LV č. 517, vo vlastníctve obce Malé Uherce.  

            Predmetom vecného bremena je povinnosť povinného ako vlastníka zaťaženej  
            nehnuteľnosti strpieť: 

a) zriadenie a uloženie stavby a vstup, prechod a prejazd peši, motorovými 

 a nemotorovými dopravnými prostriedkami, strojmi a mechanizmami za tým účelom 

oprávneným a ním poverenými osobami, 

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a 
akékoľvek iné stavebné úpravy stavby a jej odstránenie a vstup, prechod  
a prejazd peši motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, strojmi a 
mechanizmami za tým účelom oprávneným a ním poverenými osobami, v prospech 
Západoslovenská distribučná a.s. Čulenova 6, Bratislava 

Budúce vecné bremeno bude zriadené v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce Malé 

Uherce bezodplatne. 

 Náklady spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností bude znášať žiadateľ 

zriadenie vecného bremena. 

hlasovanie:  
za: 6 (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
           Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 129/13/24)  

 

Jozef Balážka, starosta obce 
- konštatoval, že OZ Malé Uherce schvaľuje uznesenie č. 129/13/24 
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K bodu 10. Návrh na udelenie súhlasu so zabezpečením povinného spolufinancovania v rámci 
projektu „Ihrisko pre každé dieťa“  

 
Jozef Balážka, starosta obce 
     -    V rámci dotačného programu z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny na rok 2024, v  

          súlade so stanovenými podmienkami v rámci dotačného programu na podporu plnenia funkcií  

          rodiny podľa § 9b ods. 1 písm. e) – detské inkluzívne ihriská pre rok 2024, je potrebný súhlas OZ  

          so spolufinancovaním projektu, minimálne vo výške  10 % (5 000 €) z celkového rozpočtu  

          plánovaného na uskutočnenie aktivít alebo činností, na ktoré bola obci Malé Uherce na základe  

          podania a schválenia Žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu plnenia funkcií rodiny  

          poskytnutá dotácia 50 000 € 

     

PhDr. Martina Žilková, posl. OZ 

     -   spýtala sa, koľkí dodávatelia sa prihlásili do výberové konania 

 

Jozef Balážka, starosta obce 
- prihlásili sa traja, vyhrala firma JOIN-S  s. r. o.  Bratislava 

 
Ing. Andrea Bencelová, posl. OZ 
      -   spýtala sa, či budú na tomto detskom ihrisku aj dopadové plochy a či bude ihrisko aj pre  
          materskú školu     
 
Jozef Balážka, starosta obce 

- dopadové plochy tam podľa projektu nemusia byť a ihrisko bude prístupné aj materskej 
škole, ihrisko bude oddelené od areálu škôlky pletivom a bude tam urobená aj bránička, od 
ktorej kľúčik bude mať p. riaditeľka. Prístup na ihrisko ostatnej verejnosti bude počas 
otváracích hodín zo strany ulice, kde je tiež prístupová brána.  

 
Peter Pivarči, poslanec OZ 

- spýtal sa, či bude ihrisko monitorované kamerovým systémom 
 
Jozef Balážka, starosta obce 

- áno bude to monitorované kamerovým systémom, na noc sa bude ihrisko zatvárať, možno 
určím aj správcu, ktorý bude mať na starosti otváranie a zatváranie ihriska 

 
Gabriela Šlauková, posl. OZ 

- spýtala sa, kto bude správca 
 
Jozef Balážka, starosta obce 

- možno oslovím p. Belianskú, býva hneď vedľa, nemala by to ďaleko 
 
Ing. Andrea Bencelová, posl. OZ 

- mala by byť určená jedna osoba, ktorá bude mať ihrisko na starosti, ktorá dohliadne aj na to, 
aby sa na ihrisku udržiaval poriadok, ktorá aspoň raz do týždňa skontroluje preliezky, či 
netreba zabezpečiť ich údržbu alebo opravu a navrhuje, aby sa toto ihrisko zahrnulo aj do 
pravidelnej ročnej kontroly. Navrhuje doplniť pracovníkom obce do pracovnej náplne  
pracovnú úlohu dohliadať a zabezpečiť čistotu a údržbu tohto ihriska. 

 
Jozef Balážka, starosta obce 

- vyzval návrhovú komisiu, aby predložila návrh znenia uznesenia k tomuto bodu 
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Peter Pivarči, poslanec OZ 
- predložil za návrhovú komisiu návrh uznesenia č. 130/13/24 v znení: 

              „Obecné zastupiteľstvo obce Malé Uherce udeľuje súhlas so zabezpečením povinného    

              spolufinancovania v rámci projektu „Ihrisko pre každé dieťa Malé Uherce“ v súlade so  

              stanovenými podmienkami v rámci dotačného programu na podporu plnenia funkcií rodiny  

              podľa § 9b ods. 1 písm. e) – detské inkluzívne ihriská pre rok 2024, t. j. min. vo výške 10 % ( 

              5000 eur) z celkového rozpočtu plánovaného na uskutočnenie aktivít alebo činností, na ktoré  

              bola obci Malé Uherce poskytnutá dotácia (50 000 eur) na základe podania a schválenia  

              Žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu plnenia funkcií rodiny (kód žiadosti: 49579218),  v  

              rámci dotačného programu z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny na rok 2024.“ 

 

hlasovanie:  
za: 6 (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
           Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 130/13/24)  
 

Jozef Balážka, starosta obce 
-    konštatuje, že OZ Malé Uherce schvaľuje uznesenie č. 130/13/24 

 

K bodu 11. Rôzne 

Jozef Balážka, starosta obce 
- predložil návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2024: 

vzhľadom na schválenie povinného spolufinancovania v rámci projektu „Ihrisko pre 
každé dieťa Malé Uherce“ vo výške 5 000 € ako aj v rámci žiadosti z grantu Velux 
Foundation na Športovo-oddychovú zónu, kde nám Velux prisľúbil dotáciu vo výške 
3 000€, kde finančné prostriedky budú poskytnuté formou refundácie, je potrebné, 
aby obe finančné operácie boli kryté v rozpočte. Obe položky navrhuje realizovať 
z finančných prostriedkov z rezervného fondu. Po refundácii financií z Velux 
Foundation budú prostriedky vrátené do rez. fondu. V rámci projektu je naplánovaná 
aj výstavby dreveného altánku, ktorý zhotoví p. Duchovič  

 
Ing. Andrea Bencelová, posl. OZ 
      -    spýtala sa, či máme s Veluxom zmluvu alebo dohodu a kto bude zodpovedný za  
            konštrukciu altánku a bezpečnosť 
 
PhDr. Martina Žilková, posl. OZ 
      -    zmluva ani dohoda nie je. Velux to rieši vlastne s Marekom Šuňovským, ktorý je ich  
           zamestnancom, je to komunitný projekt, celkový rozpočet je 5 000 €, firma Velux  
           preplatí náklady vo výške 3 000 €. 
 
Mgr. Pavol Handlovič MBA, MPH, posl. OZ 
      -    spýtal sa, či bude altánok certifikovaný, aby bol pevný a bezpečný 
 
Jozef Balážka, starosta obce 

- altánok vyrobí p. Duchovič, má stolársku firmu, altánky bežne robí, zodpovedný za 

kvalitu bude on. Je nám dlžný na nájomnom a výrobou altánku si tento dlh splatí, 
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urobí sa vzájomný zápočet. Aj v minulosti sa jeho dlh riešil podobne, vtedy opravoval 

strechu. 
- vyzval návrhovú komisiu, aby predložila návrh znenia uznesenia k tomuto bodu 

 
Peter Pivarči, poslanec OZ 

- predložil za návrhovú komisiu návrh uznesenia č. 131/13/24 v znení: 
             „Obecné zastupiteľstvo obce Malé Uherce schvaľuje  

      a) čerpanie rezervného fondu na kapitálový výdavok povinného spolufinancovania projektu „  
           Ihrisko pre každé dieťa“ vo výške 5 000 € 

             b) čerpanie rezervného fondu na kapitálový výdavok vybudovanie „ Športovo oddychovej  
                  zóny“ na miestnom ihrisku vo výške 5 000 € 
             c) Rozpočtové opatrenie č.3/2024.  
 
hlasovanie:  
za: 6 (Peter Pivarči,  Marek Šuňovský, Gabriela Šlauková, PhDr. Martina Žilková, Mgr. Pavol  
           Handlovič MBA, MPH, Ing. Andrea Bencelová) 
proti: 0 
zdržalo sa: 0 
(uznesenie č. 131/13/24)  

 
Jozef Balážka, starosta obce 

- konštatuje, že OZ Malé Uherce schvaľuje uznesenie č. 131/13/24 

 

- Prechody pre chodcov – Dlhá a Pažitská: 

V oboch  prípadoch projektantka konzultuje umiestnenie so Slovenskou správnou ciest 

a Dopravným inšpektorátom. Nacenenie bude urobené po odobrení umiestnenia Slovenskou 

správou ciest a Dopravným inšpektorátom a obcou.   

 
- PD zastávka 1/64: 

Od projektantky je navrhované riešenie vybudovania zastávky na Uhereckej, pred domom 

pána Vanku. Tam však vzniká priestorový problém, s umiestnením prístrešku lebo záliv by 

mal mať hĺbku min. 3m a nástupište by malo mať  2m. Po konzultácií s Ing. Kohútovou 

navrhujeme umiestnenie zastávky nižšie ako je súčasná. Tam je dostatok priestoru, avšak - 

technicky by zastávka mala mať v zálive 15m neprerušených vjazdom na pozemok. To 

s ohľadom na zastavanosť  v danom priestore nie je možné zrealizovať. Preto podľa dohovoru 

Ing. Kohútová preverí prípadné výnimky a podmienky. Nacenenie bude urobené po schválení 

umiestnenia.   

 
- Od 10.10.24 do 31.10.24 bude otvorená Výzva Fond na podporu športu –  na multifunkčné 

ihrisko. Maximálny príspevok na projekt je 150 000 €, minimálna výška oprav. výdavkov je 

40 000 €. Minimálna výška spolufinancovania je 10% oprav. nákladov. 

- vyzval poslancov, aby v interpelácii vyjadrili svoj názor na zapojenie sa do tejto výzvy 
 

K bodu 12. Interpelácia a diskusia 
Peter Pivarči, posl. OZ 
- myslí si, že keby sa vybudovalo multifunkčné ihrisko, bolo by menej kosenia, ale je na to    
   šibeničný termín, asi sa to nestihne 
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Gabriela Šlauková, posl. OZ 
- ak je na to vhodný priestor, vybudovanie multifunkčného ihriska by podporila 

 
Marek Šuňovský, posl. OZ 
- tiež by projekt vybudovania multifunkčného ihriska podporil 

 
PhDr. Martina Žilková, posl. OZ 
- mladí nemajú kde tráviť voľný čas a zo strany občanov bol v dotazníku k PHSR vyjadrený aj  
  dopyt na takéto ihrisko, čiže je za 

 
Ing. Andrea Bencelová, posl. OZ 
-  multifunkčné ihrisko je pekná a dobrá vec, ale je na to fakt šibeničný termín a okrem tohto  
   si myslí, že by sme sa mali zamerať na riešenie aj iných problémov tejto obce. Peniaze na  
   spolufinancovanie si vie predstaviť investovať aj inde, nemáme napr. v poriadku chodníky.  
   A okrem toho je to šibeničný termín, nestihli by sme to. Ešte budú takéto príležitosti,  
   navrhuje počkať na druhú výzvu. 

 
Mgr. Pavol Handlovič MBA, MPH, posl. OZ 
-  prikláňa sa k názoru p. Bencelovej 
-  upozornil na nepríjemný schod na cintoríne z vybetónovanej plochy pred domom smútku    
   na chodník, navrhuje, aby sa tam dorobil nábeh 
-  spýtal sa, či na zavedenie optického kábla v obci je aj plán ako to budú robiť a či boli     
   oslovené aj spoločnosti Telekom a Orange 

 
 Jozef Balážka, starosta obce 
- od f. Skylan mám len žiadosť, z Telekomu sa vyjadrili, že nemajú na to peniaze a Orange     
  ešte nebol oslovený 

 
Ing. Andrea Bencelová, posl. OZ 
- na optický kábel navrhuje osloviť f. Orange 
 

K bodu 13. Záver 
Jozef Balážka, starosta obce 
- termín 14. riadneho zasadnutia  OZ je 9.12.2024 
- poďakoval prítomným za účasť a prejavenú aktivitu a 13. zasadnutie OZ Malé Uherce  
   ukončil 
 
 
Zapísala: Martina Vanková, dňa 16.9.2024   ............................................................ 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
 
...............................................................   .................................................................. 
      Mgr. Pavol Handlovič MBA, MPH                                  Marek Šuňovský 

 
 
 

........................................................... 

Jozef Balážka 
starosta obce 


